
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 334 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 4. april 2006 
 

Spørgsmål 334: 
"Ministeren bedes oplyse, hvilke initiativer han agter at sætte i værk, så 

patienter med behov for receptpligtig medicin ikke rammes vilkårligt af en-

keltstående høje priser – med henvisning til, at selv om det måske er få i 

antal, så er det voldsomt for de få, det rammer, jf. oplysningerne i Kolding-

sagen." 

 

Svar: 
Jeg kan henvise til min besvarelse af d.d. af spørgsmål nr. 332.  

 

Jeg kan herudover til orientering oplyse, at Indenrigs- og Sundhedsministe-

riet d.d. har videresendt kopi af spørgsmål nr. 332 samt min besvarelse af 

spørgsmålet til Konkurrencestyrelsen med henblik på at få foretaget en 

vurdering af, hvorvidt prisfastsættelsen er sket i overensstemmelse med 

konkurrencelovgivningens regler herom.  
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